
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 17. januar 2022 

Tid: 19.00 – 21.00 

Sted: afd. Korskilde 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Karen Berner Skipper, Camilla Nerup, , Trine Ulrik Aaby 

Toftlund, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Abed el Aziz Tabbara, Magnus Sørensen, Søren Holm 

Christensen og Bo Hauge Laursen. 

Gæst(er): Thomas Christensen, SFO-leder 

Afbud: Nina Lise, Tobias Christensen, Oscar Broager, Sine Stricker Jakobsen 

Fraværende: 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt 

 

2. Punkter til eventuelt 

Referat: 

- Ikke noget til eventuelt  

 

3. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat: 

Elevrådet Mogenstrup:  

- Elevrådet har ikke kunne mødes fysisk på grund af Corona, men vil gennemføre næste 

elevrådsmødet online.  

- Elevrådet har drøftet at de gerne vil have at skolen skal være kendt for et eller andet. At skolen 

har ”en personlighed”. Elevrådet vil gerne stå for at lave fælles ting på skolen, kunne være et 

rynkebyløb eller andet. Hvor forældre eller evt. sponser skal betale for hvor meget den enkelt 

elev har løbet/cyklet. Skolen tjekker reglerne for sponsorater til næste møde .  

- Punktet blive sat på næste skolebestyrelsesmøde sammen med holdningen/principper for 

indsamlinger .    

 

 

 



 
 

4. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- BSU hedder fremadrettet BUU  

- Nina Lise ønsker at træde ud af skolebestyrelsen, da hun ikke har flere børn på skolen. Der skal 

derfor laves suppleringsvalg.  

- Økonomiudvalget har besluttet ny praksis for indvendigvedligeholdelse budget. Så budget 

fremadrettet blive flyttet væk fra den enkelte virksomhed og bliver centraliseret i 

forvaltningen. Hvordan det skal udmøntes, vides ikke endnu, men der bliver nedsat en 

arbejdsgruppe sidst i januar der skal arbejde med det. Ordning skal træde i kraft i kommunen 

fra 1 januar 2023,dog på skolerne allerede fra næste skoleår 1/8 22 

- Det er været lidt forvirring omkring hvorvidt obligatorisk valgfag kan gennemføres under 

Corona restriktionerne, hvilket har medført vi har aflyst et par gange, da ministerens udmelding 

på pressemøde var at man ikke må have obl. valgfag på tværs af klasser.  Ministeriet har  nu 

ændret udmelding til at valgfag godt kan gennemføres på tværs  af årgangene og dermed kan 

gennemføres.  

- Corona har godt fat i afdeling Mogenstrup og der er mange klasser og personaler der er ramt. 

 

5. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi/Anders – 15 min) 

Referat:  

Formandsgruppen har haft møde i starten af december. hvor der blandt andet blev debatteret 

hvordan man kan  gøre elevrådene mere aktive  i skolebestyrelserne og på skolerne.  I forhold 

til de andre skoler er elevrådet på Fladsåskolen godt med, både med at være aktivt deltagende 

i skolebestyrelsen og på skolen.  

-  

 

6. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

 

Referat:  

- Vi har pr. 31/12 21 brugt lidt over 39 %.af budgettet. 

- Vi forventer at have en del ekstra udgifter på 20.2 elever resten af året. Elever som inden for de 

sidste måneder er flyttet ind i vores distriktet. 

 

 

7. Udskudt klassedannelse  

- Evaluering og drøftelse af ordningens videreførelse 

- Indstillingen fra ledelsen er at ordningen fortsættes på afd. Mogenstrup, mens afd. Korskilde 

vender tilbage klassedannelse som beskrevet i vores klassedannelsesprincip: 

For klassedannelse ved skolestart (0. klasse): Primo juni dannes  

hold til 0. klasser efter samme kriterier, der gælder ved  

klassedannelser generelt. 

(BHL - 10 min) 



 
Referat:  

- Indstillingen godkendt . For 0 klasserne er der forskudt klassedannelse på Afd. Mogenstrup, 

mens Afd. Korskilde  klassedannelse laves i juni.  

 

8. Orientering om Fladsåskolens seneste APV 

- Thomas Christensen (SFO leder) deltager, Thomas er afd. Mogenstrups sikkerhedsleder 

(Thomas Christensen/BHL – 15 min) 

- Referat:  

- Generelt ser Fladsåskolen APV godt ud. Skolens APV ligger 0,1%  over  kommunes gennemsnit.  

På udsagnet i APV om hvor glad man er for sin arbejdsplads ligger Fladsåskolen på 0,2 % over 

kommunens gennemsnit.  

- Der hvor skolens APV viser de  største udfordringer  er på de følelsesmæssige belastninger for 

personalet samt ønsker til efteruddannelse.    

 

9. Fokuspunkt: SFO’erne – status, udvikling osv. 

- Da Thomas deltager ved dette møde, er det passende at have et selvstændigt punkt vedr. 

SFO’erne.  

(Thomas Christensen – 15 min) 

Referat:  

Det er sket en stor udvikling i af SFOen i de sidste 3 år. Der er kommet mange nye dygtige  

personaler til. På begge matrikler har man fået nye ”selvstændige” SFO-lokaler som fungerer rigtig 

godt. Der er gang i en masse traditioner, blandt andet middelalderugen i samarbejdet med 

undervisningsdelen. Der bliver lavet aften SFO på begge afdelinger hvilke gør at der er flere 3.-6. 

klasses børn der ønsker at gå i SFO. Desuden er legepladserne blevet udbygget.  

 

10. Dannelse af kommende skoleår 

- Orientering om forventet proces 

- Forslag til godkendelse timefordelingsplan 2022-2023 

(SHC/BHL – 5 min) 

- Vi forventer at have en politisk godkendt budgettildeling sidst i januar. Når budgettildelingen er 

godkendt, går skolen i gang med næste års planlægning.  

- Forslag til timefordeling er godkendt.  Ændringen fra sidste år er at de 3 UUV-lektioner på 4 

årgang i stedet bliver til 1 UUV-lektion og en ekstra musik lektion samt som noget nyt en 

lektion i teknologiforståelse.  På 7 og 8 årgang bliver ændringen at er 3 lektioner valgfag i 

stedet for 2 lektioner. Mens der er 2 idræts lektioner på 7-8 årgang i stedet for nuværende 3 

lektioner. 

 

11. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Skolen rykker endnu engang Park og Vej for en beslutning om parkeringsforhold på Afdeling 

Mogenstrup. Desuden bliver tekniskforvaltning rykket for hvordan det går med flytning af 

varmefyr fra Lille Næstved skolen til Fladsåskolen . 

 

12. Status på busser, transport og trafik 



 
(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

Den nye buskørsels ordning træder i kraft 19. april 2022. Det betyder at de kollektive skolebuslinjer 

bliver lavet om til kommunebuser. Det skulle gøre  det bliver mere fleksibel at gennemfører 

ændringer i tider og ruter. Kommunen bussen bliver gratis for borgerne at benytte. For skolen har 

det den betydning at de elever der kun benytter kommunebusserne ikke længere skal have 

buskort. Det er busserne  696, 697 der bliver lavet til kommune busser   

13. Eventuelt ( – 5 min) 

Referat:  

 

Punkter til næste møde 

- Facilitetsplan for skoler til høring 

- Regler for sponsorater og holdningen/principper for indsamlinger .    

 

 

 

 

 

 

 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2021-2022 
26/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

06/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

24/02  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

20/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

07/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


